
Stukje geschiedenis van de bouw van loods op het terrein van Schout Planten | AS/VvG | 2022-02-14 

De bouw van een loods op het terrein van Schout Planten: 
een stukje geschiedenis dat begint in 2004 (!) 
 
 

Schout is al jaren actief in zijn hobby kwekerij waar hij aantonen dat het biologisch kweken van 
bomen goed mogelijk is. Sinds 2000 is de kwekerij Skal gecertificeerd om het biologisch werken te 
stimuleren. Het gaat hem niet om economisch gewin. 
 
Schout rekent al sinds 2004, sinds de unanieme stemmingen in de gemeenteraad, op het realiseren van 
een nette voorziening (loods) op het perceel zodat hij zijn gereedschap en materialen kwijt kan en zijn 
vrijwilligers een schuilplek kan bieden als het regent.  
 
Later, op 29 sept 2009 is weer een amendement van de gemeenteraad unaniem aangenomen. 
Wethouder Bonouvrié heeft in 2010 duidelijk gemaakt dat hij het amendement van harte steunde en in 
het bestemmingsplan zou opnemen. Dat is gebeurd. 
 
Kortom: De gemeente wil de bouw van een loods op het perceel van Schout. Zie o.a.: het vastgesteld 
bestemmingsplan in 2017 en het verweer van de gemeente bij de Raad van State in 2019. Voor Schout is 
dat plan nog steeds prima om de bio werkwijze voort te zetten. 
 
Maar de provincie zag strijdigheid met hun Verordening (uit ca 2004) die nieuwvestiging verbiedt voor 
landbouw (om de toename van megastallen tegen te gaan) en wilde geen precedent toestaan omdat dit 
invloed zou hebben op het hele buitengebied in Brabant. Bij de Raad van State bleek de bestemming van 
de grond onder de loods voor de derde keer hetzelfde struikelblok. 
 
Hierop is in 2020 een petitie gestart “Behoud de biologische kwekerij” en zij heeft het 
resultaat aan B&W aangeboden. Waarop de burgemeester met ambtenaar van de gemeente mevrouw 
Van Dijk is komen kijken. En daarop is actie opgestart. Helaas is mevrouw van Dijk ziek geworden wat de 
voortgang mogelijk vertraagd heeft. Momenteel heeft haar collega de heer  het overgenomen. 
 
Op uitnodiging van burgemeester Boelhouwer en in samenspraak met de provincie heeft adviseur 
ruimtelijke ordening de heer r in 2021 een rapport opgesteld waarin drie opties zijn 
opgenomen. 
 
In een gesprek met  Schout en mevrouw Van Dijk heeft de burgemeester ca eind augustus een 
plan van aanpak besproken en gekozen de optie uit te werken waarin een stukje bestemming gewijzigd 
wordt zodanig dat strijdigheid met de Verordening weg is. Voor de provincie/Verordening blijkt de 
bestemming “normale landbouw-bestemming” onder de te bouwen loods het struikelpunt. Dit heeft te 
maken met allerlei rechten op uitbreiding etc. 
 
Omdat het tot dusver schort aan de uitvoering van de door B&W goedgekeurde opties, staat in februari 
2022 een afspraak gepland met  Schout en ambtenaar  om de situatie te bespreken. 
Ook is een afspraak met wethouder Jan van Burgstede is in voorbereiding. Om niet nog meer tijd te 
verliezen roept  de hulp in van de fractievoorzitters.  


